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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
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KLASA: 024-05/24-01/16 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-16 
Rijeka, 29. 08. 2024. 
 
 

 
ZAPISNIK 

S 16. SJEDNICE VMO POTOK 
 

16. sjednica VMO Potok održana je 29.08.2024. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava o realizaciji programa „Pozdrav ljetu“. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo dopis građana u kojem se traži informacija kada će se asfaltirati  
pločnik u Cambierievoj ulici kod k. br. 4 koji je već dugo u istom stanju s 
kamenčićima i blatom. Upit je proslijeđen Komunalnom redarstvu koje je uputilo 
sljedeći odgovor: „Radove na pločniku Cambierieve ulice radi zamjene vodovodnih 
cijevi je izvodio Vodovod i kanalizacija. Odgovorna osoba iz ViK-a navodi da će se 
radovi predati Rijeka Plusu na asfaltiranje u što kraćem vremenu“.  
 

 Članica Vijeća Mirjana Matić je uputila žalbu na izvršene radove u ulici Z. Petranovića 
kod k. br. 5, jer su loše izvedeni, asfalt se mrvi, porozan je, a zadnja kiša je poplavila 
šahtu i vodomjer. Zahtjev za hitnu sanaciju je proslijeđen nadležnom Komunalnom 
redarstvu. 
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AD 2 
 

       Zaključak:  
 

 Vijeće je raspravljalo o mogućim aktivnostima realizacije programa „Pozdrav ljetu“ u 
suradnji s Art kvartom Benčić, te će nastaviti nakon kontakta s njihovim 
predstavnicima. 

 

AD 3 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković predložio je nekoliko tema za raspravu nakon koje je Vijeće 
donijelo sljedeći:   
 
      Zaključak:  
 

 Vijeće je raspravljalo o  neslužbenoj informaciji dobivenoj od poslovnih subjekata 
o radovima koji će se u okviru projekta Aglomeracija Rijeka izvoditi na području 
MO Potok, te smatra da bi prije izvođenja velikih i potencijalno dugotrajnih radova 
trebalo o tome na vrijeme biti informirano i moglo odgovoriti na upite građana što 
sada nije slučaj. 

 Gradonačelniku i Odjelu za komunalni sustav će se uputiti dopis i zatražiti hitnu 
dostavu detaljnog plana radova s nacrtom, opisom i hodogramom realizacije istih, 
na kojim pozicijama će i koliko trajati radovi - trasa i regulacija prometa, te koliko 
će parkirnih mjesta biti ukinuto. 
  

 Rijeka Plus je prema prethodnom dopisu kojeg je uputio Vijeću MO Potok  trebao 
kontaktirati članicu Vijeća Mirjanu Matić radi terenskog izvida i dogovora u svezi 
stavke po prioritetima MO za 2024. godinu: "Postava stupića na nogostup u Ulici 
Viktora Cara Emina između kućnih brojeva 4 D i 6 A (od raskršća s ulicom Z. 
Petranovića do raskršća s ulicom N. Cara). 
Budući da to nije učinjeno, Rijeka Plusu će se uputiti požurnica za realizaciju istog. 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 

 


